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Geachte heer, mevrouw, 

Op 2 december hebben wij het gunningsbesluit betreffende de inkoopprocedure 
"Continuiteit Beschermd Wonen, ZIN 18+" genomen. Dit betekent dat we met 34 
ZIN aanbieders op 10 december a.s. een overeenkomst gaan sluiten. Dit is de laatste 
officiele stap van een intensieve inkoopprocedure die wij in korte tijd hebben moeten 
doorlopen om de contractering rond te krijgen voor de continuiteit van zorg in 2015. 

Op 5 november Jl. bent u per brief (kenmerk: 4701862) geinformeerd over de stand 
van zaken betreffende de inkoopprocedure "Continuiteit Beschermd Wonen ZIN 
18+". In deze brief hebben wij u onder andere meegedeeld dat de inkoopprocedure 
na de opschorting op 5 november is voortgezet en welke beheersmaatregelen we 
hebben genomen om de tekorten van 2013 op te vangen. Daamaast hebben we 
benoemd dat de wethouder zorg van de gemeente Groningen namens de regio 
Groningen een actieve rol zal vervullen richting het Rijk inzake het opiossen van de 
tekorten op het budget beschermd wonen. Met deze brief nader informeren wij u 
nader over de actuele stand van zaken. 

Afronding inkoopprocedure en gunning 
De inkoopprocedure is voortgezet vanaf de fase in het proces waarin deze was 
opgeschort. Na de herstart is er een vragenronde geweest voor aanbieders. Deze 
vragen zijn in een nota van inhchtingen door ons beantwoord. Daamaast hebben wij 
aan aanbieders op basis van de uitvraaggegevens een financieringsvoorstel voor 
2015 gedaan. Hierin hebben we een korting van 2,8% op het budget 2013 verwerkt. 
Dit is een van de beheersmaatregelen waartoe wij op 4 november j l . hebben besloten 
en waarover u in ons vorige schrijven bent geinformeerd. 

Op basis van het financieringsvoorstel 2015 hebben aanbieders de gelegenheid 
gekregen bezwaar te maken. Er zijn in totaal tien bezwaren binnengekomen en 
af gehandeld. Het merendeel van de bezwaren richtte zich op de groei van de 
zorgvraag in 2014, welke aanbieders niet terugzien in de financiering 2015. 
Er zijn in totaal tien bezwaren binnengekomen en afgehandeld. Het merendeel van 
de bezwaren richtte zich op de groei van de zorgvraag in 2014, welke aanbieders niet 
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temgzien in de financiering 2015. Met deze aanbieders is in verificatiegesprekken 
besproken hoe wij met het rijk proberen hiertoe een opiossing te vinden. We hebben 
nadmkkelijk aangegeven in te zetten op volledige compensatie van de tekorten door 
het Rijk. Met aanbieders is afgesproken de ontwikkelingen nauwgezet te volgen en 
te ondernemen wanneer dat nodig is. Begin 2015 gaan we over dit onderwerp 
opnieuw gesprekken met aanbieders aan. Het resultaat is dat vierendertig van de 
vijfendertig uitgenodigde aanbieders tijdig en volledig hebben ingediend en de 
contractering daarmee rond is. Een aanbieder, met een client heeft besloten niet in te 
schrijven. Voor deze client is met de aanbieder een passende opiossing gezocht. 

Inspanningen richting het Rijk 
In de afgelopen periode is op verschillende wijze de problematiek onder de aandacht 
gebracht van de staatssecretaris van VWS. Zowel via de kanalen van de VNG als die 
van de G32 zijn de gesignaleerde tekorten en risico's onderwerp van gesprek 
geweest. Het Rijk heeft gezamenlijk met de VNG, aan de hand van de door 
centrumgemeenten opgevoerde gegevens, een analyse van de ontstane situatie 
gemaakt. Op 26 november is er een gezamenlijke bijeenkomst geweest tussen het 
ministerie van VWS, de VNG en brancheverenigingen. Het ministerie van VWS 
erkent dat er financiele knelpunten zijn. Zij kan op dit moment niet de exacte 
redenen van de groei van de zorgvraag in 2014 ontdekken. Wel geeft ze aan dat op 
basis van het aantal CIZ indicaties er in 2014 sprake lijkt te zijn van groei. Er is 
afgesproken om in het voorjaar van 2015 aan de hand van een analyse van 
realisatiecijfers van de NZa over 2014 nader te bezien of het budget 2015 moet 
worden bijgesteld. Het ministerie bevestigt hiermee dat het partnerschap tussen Rijk 
en gemeenten ook na 1 januari 2015 geldt. Wij zullen vanuit de centmmgemeente de 
vinger nauwlettend aan de pols houden. Dit betekent dat we onze eigen gegevens 
zullen monitoren en stevig blijven inzetten op volledige compensatie van de tekorten 
door het Rijk. Indien wij van mening zijn dat het Rijk op dit punt onvoldoende 
inspanningen verricht zullen wij hier actie op ondernemen. 

Vervoig 
De komende tijd zetten wij verder in op de inrichting van de organisatie rondom 
beschermd wonen. Daarbij gaat het o.a. om de inrichting van de toegang en het 
afgeven van beschikkingen, waarvoor wij als gemeenten per 1 januari ook 
verantwoordelijk zijn. De toegang zal vooralsnog zoveel als mogelijk via de huidige 
werkwijze veriopen, hetgeen betekent dat aanbieders zoals nu ook het 
onderzoekstraject uitvoeren.. Het afgeven van een beschikking voor deze 
maatwerkvoorziening brengen we tijdelijk, voor de duur van een jaar, onder bij het 
zorgioket van de gemeente Groningen. In 2015 zullen we in het kader van de 
transformatieopgave nader onderzoeken hoe wij de toegang en de indicatiestelling na 
2015 willen organiseren. Hierbij zullen we zo zorgvuldig mogelijk aansluiten bij de 
uitgangspunten van de Wmo 2015 zoals deze in de Groningse gemeenten zijn 
geformuleerd. Nu de inkoopprocedure beschermd wonen nagenoeg is afgerond 
zullen we op korte termijn een brief sturen naar clienten en aanbieders (ZIN en Pgb), 
om hen te informeren over het toegangs- en indicatieproces vanaf 1 januari a.s.. 
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Wij gaan ervan uit dat wij u voor dit moment voldoende hebben geinformeerd. 
Zoals eerder gezegd, zullen we de ontwikkelingen op dit dossier de komende tijd 
nauwlettend volgen, mocht er aanleiding toe zijn dan zullen wij u hierover uiteraard 
informeren. 

Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders van Groningen 

jemeester, 
V Or. R.L. (Ruud) Vreeman 

de sec!retaris, 
drs. P.J.L.M. (Peter) Teesink 


